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Onderwerp 
 
Schriftelijke vragen van het raadslid Toonk (VVD) inzake schoolhoppers 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders  
 
Het Parool van 19 november jl. berichtte dat kinderen in Amsterdam Zuidoost meer 
dan gemiddeld wisselen van basisschool. Er is sprake van ‘schoolhoppers’ die in 8 
jaar tijd zes keer van school wissel. De redenen voor deze schoolwisseling lopen 
uiteen van de weigering om aan een IQ-test mee te doen, de angst voor inmenging 
van hulpverleners in de thuissituatie tot het niet krijgen toestemming voor extra vrije 
dagen buiten de reguliere vakanties.  
 
Voorheen bestond er een stilzwijgende afspraak tussen scholen om er alles aan te 
doen om een kind op een school te houden. Tegenwoordig concurreren scholen met 
elkaar om leerlingen en lijkt deze afspraak te zijn verlopen. Omdat schoolhoppen niet 
altijd in het belang van het kind is, wil de VVD graag weten wat er momenteel over 
bekend is. 
 
Gezien het vorenstaande heeft ondergetekende de eer, namens de fractie van VVD 
Amsterdam, op grond van artikel 45 van het Reglement van orde voor de raad van 
Amsterdam, de volgende schriftelijke vragen te stellen: 
 

1. Is het college bekend met het fenomeen schoolhoppen? Kan het college een 
cijfermatig overzicht verstrekken van het aantal schoolhoppers per stadsdeel? 
Hoe hebben die aantallen zich de afgelopen jaren ontwikkeld? Zijn er 
stadsdelen en scholen die bovengemiddeld veel schoolhoppers hebben? 

2. Wat zijn de meest voorkomende redenen voor ouders om hun kinderen van 
basisschool te laten wisselen? Zijn de redenen die het Parool op 19 november 
aanhaalt representatief voor schoolhoppers?  

3. Kan het college aangeven of afspraken tussen basisscholen om kinderen op 
een school te houden in strijd zijn met landelijke wetgeving op het gebied van 
schoolkeuzevrijheid? Graag met motivatie. 

4. Welke concrete maatregelen gaat het college nemen om onwenselijke 
vormen van schoolhoppen tegen te gaan?  

 
Het lid van de gemeenteraad,  
 

W.L. Toonk 


